
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-20-234516 

Zaaknummer Z-19-083029 

Naam commissielid G. van Keulen 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Commissievragen GroenLinks raadscie. 5-3 agendapunt 10.1 Rvs 

Lokaal economisch uitvoeringsprogramma Medemblik 

Datum waarop de vraag is gesteld 2 maart 2020 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Uit ‘Het lokaal economisch uitvoeringsprogramma Medemblik’ blijkt dat de gemeente 

verduurzaming en duurzame, innovatieve bedrijfsvoering gaat stimuleren en dat 

daartoe aansluiting wordt gezocht bij het programma duurzaamheid. Hoe gaat u bij de 

toegezegde evaluaties in 2022 en 2024 concreet becijferen of er doelstellingen behaald 

zijn en of er op dit terrein progressie is geboekt? 

antwoord  We sluiten aan op de doelstellingen van het programma duurzaamheid. We maken een 

nulmeting op werklocaties waar we aan de slag aan. 

2. Een in het oog springend onderdeel van het economisch uitvoeringsprogramma is het 

programma Riviercruise. Tijdens de themabijeenkomst bleek – onder meer uit de 

resultaten van de ‘mentimeter’ - dat het merendeel van de raads- en commissieleden 

vindt dat hier binnen twee jaar geen stappen op moeten worden gezet. In de 

informatienota ‘Plan van Aanpak Riviercruise 2020-2022’, van vorige week, staat 

desalniettemin dat het college vol gaat inzetten op ‘een aangejaagde en gestimuleerde 

groei van de riviercruisemarkt in Medemblik’. Hoe rijmt u het een met het ander? 

Antwoord Zoals de aanwezige raadsleden bij de themaraad aangaven; de uitkomsten van de 

mentimeter geven de raadsverhoudingen niet weer. Het doel van de themaraad was de 

raadsleden te informeren over de opzet van het economische programma. In de 

bespreking daarvan komen aandachtspunten naar voren. Dit gaven we weer in de 

kanttekening van de raadsinformatienota over deze themaraad. 

 

Eén van de onderwerpen was het plan van aanpak riviercruise. Aandachtspunt daarbij 

was maak dit samen met ondernemers. Ondernemers pakken dit op. De gemeente 

faciliteert hierin. Dit onderwerp werkten we nog uit onder de economische 

uitvoeringsagenda Medemblik. Uw raad stelde hiervoor middelen beschikbaar. Dit gaven 

we aan in de inleiding van de raadsinformatienota over dit plan van aanpak.  

 

Dit plan is bedoeld om een kwalitatief goed aanbod te hebben, zodat 



 

 

riviercruisetoeristen meer gaan besteden in Medemblik. Niet om meer riviercruise 

toeristen aan te trekken. Dit staat aangegeven in de kernboodschap van de 

informatienota over dit plan van aanpak. 

3. Een belangrijk aandachtspunt dat vanuit de raad werd aangedragen tijdens de 

themabijeenkomst was ‘maatschappelijk verantwoord ondernemen’. Hierover is niets 

terug te vinden in het Lokaal economisch uitvoeringsprogramma Medemblik. Hoe komt 

dat? 

Antwoord Maatschappelijk ondernemen geven we vorm bij onder meer de verduurzaming van 

werklocaties en het terugdringen van taalachterstand bij personeel. 

 

 


